
  

 
 

 

ROKOMETNA ZVEZA SLOVENIJE 
Strokovni odbor (SO RZS) 
 

 

Zapis 8. seje Strokovnega odbora RZS, ki je bila v sredo 04.09.2024, v prostorih Rokometne 
zveze Slovenije, Leskoškova 9 e, Ljubljana. 
 
Prisotni člani SO: dr. Marta Bon, Slavko Ivezič, Branka Mijatović, dr. Uroš Mohorič, Jure 
Šterbucl, .  
 
Ostali prisotni: generalni sekretar RZS Jure Natek, tehnični direktor reprezentanc Goran 

Cvijić. 

 

Odsotni: David Sok, predsednik RZS dr. Bor Rozman, dr. Marko Šibila. Bojan Čotar 

Sebastjan Sovič, direktor ligaških tekmovanj Miha Pantelič 

 
Dnevni red:  

1. Pregled zapisnika  prejšnje seje SO 

2. Imenovanje  trenerjev mladih  reprezentanc  

3. Mnenje SO o izobraževanju in licenčnih seminarjih trenerjev, ki jih izvaja ZRTS – na  

           željo/navodilo predsednika RZS 

4. NPŠŠ 

5. Tekmovanje mladih – 50. člen: igralci 

6. Razno 

 

1. Potrditev zapisnika 7. seje SO RZS 

Dr. Marta Bon je pozdravila vse navzoče in vprašala člane SO ali ima kdo pripombe na 

zapisnik 7. seje SO RZS.  

 

SKLEP: SO RZS potrjuje zapisnik 7. seje SO RZS.                                                   

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

2. Imenovanje  trenerjev mladih  reprezentanc 

Dr. Marta Bon je povzela potek evidentiranja kandidatov za trenerje mlajših reprezentanc. 

Ugotovljeno je bilo, da so evidentirani naslednji kandidati:  



  

 
 

 

- Mladinska reprezentanca: Jure Šterbucl, Nino Legnar, Marko Dobrković  

- Kadetska reprezentanca: Borut Hren, Milan Ramšak, Branko Dobnik, Marko 

Dobrković  

- Mlajša kadetska reprezentanca: Jernej Rantah 

 

V razpravi  je bilo izpostavljeno:  

• Nekateri člani SO so predlagali, da se v bodoče na sejo SO povabijo evidentirani 

kandidati, da se lahko predstavijo 

• Izbrali naj bi take kandidate, ki imajo avtoriteto in bi jih klubski trenerji  upoštevali 

• Pomembna je podpora selektorja ženske članske reprezentance in že vzpostavljeno 

sodelovanje s trenutnimi trenerji mlajših reprezentanc 

• SO je evidentiral in razpravljal še o nekaterih drugih trenerjih 

• Viden je napredek v sodelovanju ženski klubov s trenerji posameznih reprezentanc 

Napotilo: naslednjič se  na predstavitev na SO  povabi kandidate – če želijo predstavitev tudi 

v živo  

 

SKLEP: SO RZS predlaga Predsedstvu RZS, da imenuje naslednje trenerje za dobo 4 let  : 

- Jerneja Rantaha za trenerja reprezentance mlajših kadetinj.  

   Glasovanje: 5/5   

- Boruta Hrena za trenerja kadetske reprezentance. 

  Glasovanje:5 od 5  

- Jureta Štrbucla za trenerja mladinske reprezentance 

  Glasovanje: 4 od 5   (Jure Šterbucel se je vzržal)   

 

3. Mnenje SO o izobraževanju in licenčnih seminarjih trenerjev, ki jih izvaja ZRTS – na  

željo/navodilo predsednika RZS  

Dr. Marta Bon je pojasnila pričakovanja predsednika RZS, da se SO opredeli glede delovanja 

ZRTS. Bila je mnenja, da SO poda mnenje o izobraževanju in licenciranju in usmeritev, da 

se vodstvi RZS in ZRTS medsebojno pogovorita.  

V razpravi  je bilo izpostavljeno:  

• SO bi lažje razpravljal na osnovi poročila ZRTS  

• SO ugotavlja, da je z ustrezno izobrazbo in usposobljenostjo 1500 trenerjev 

• Zdi se, da se klubi morda premalo angažirajo okrog že usposobljenih trenerjev; 

prisotna je finančna neurejenost v nekaterih SLO klubih;  

• Zdi se, da ni dovolj prisotno zavedanje pomembnosti ustreznega strokovnega  

delovanja na vseh ravneh,  ne zavedanje klubov o ustreznosti strokovnega dela 



  

 
 

 

• Da je v nekaterih okoljih, krajih, veliko trenerjev, npr. v Kopru jih je 180. Odpira se 

vprašanje velikih rezerv na ravni ustreznega dogovarjanja in odnosa klub – trener 

• Da je veliko rezerv na ravni vodstvenih struktur v klubih 

 

SO RZS predlaga okvirne ukrepe: 

• RZS - sistem mentoriranja - ZRTS pripravi nabor trenerjev, ki bi mentorirali klubska 

vodstva in trenerje 

• Predlaga se izvedba Posveta predsednikov ženskih klubov 

• RZS pripravi  sistem usposabljanja: vodstvenih struktur klubov o vodenju, 

management v šport , PR pomenu stroke, komunikacijski kulturi, marketingu… 

• Bolj usmerjeno delovanje projekti NPŠŠ in klubi, na licenčnih seminarjih predstaviti 

trenerjem delovanje po šolah 

• Licenciranje klubov 

• Mentoriranje in svetovanje vodstvom klubov oz. predstavnikom klubov – RZS  

• ZRTS naj postane povezovalec; naj se naredi nabor trenerjev, ki so pripravljeni 

delovati v različnih starostnih kategorijah oz. okoljih 

• Udeležba na licenčnih seminarjih – primer CRO rokometne šole – trenerji, ki so na 

vseh predavanjih – imajo plačno s strani Zveze.    

 

4. NPŠŠ 

Jure Natek je na kratko povzel letno poročilo NPŠŠ. 

V razpravi  je bilo izpostavljeno:  

• Pridobiti evidentiranje diplomantov, ki so usmerjali rokomet 

 

SKLEP: SO RZS potrjuje poročilo NPŠŠ. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

5. Tekmovanje mladih – 50. člen: igralci 

V razpravi  je bilo izpostavljeno:  

• SO je že podal pripombe pred sprejetjem pravilnika za sezono 2024/2025 

• Pravilnik naj ostane tak kot je 

 

SKLEP: SO RZS nasprotuje spremembam tekmovalnega pravilnika za sezono 2024/2025. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 



  

 
 

 

6. Razno 

Odprlo se je vprašanje opravljanja funkcije trenerja mlajših reprezentanc in članstva v SO. 

Mnenje SO je bilo, da se to po ničemer ne izključuje. 

Potekala je razprava na dopis selektorja ženske članske reprezentance vezanega na 

kadrovanje trenerjev mlajših reprezentanc. 

V razpravi  je bilo izpostavljeno:  

• sodelovanja reprezentančnih trenerjev se izboljšuje  

• SO podpira sodelovanje med trenerji vseh reprezentanc 

• Opozorilo na navedbe v dopisu 

 

Branka Mijatović je podala kratko poročilo o delovanju skupine za množičnost. Povedala je, 

da je bilo v sezoni 2023/2024 izpeljanih 12 festivalov v mini rokometu na katerih je 

sodelovalo 32 moških in 20 ženskih klubov, kar predstavlja 78 % aktivnih klubov, vseh otrok 

je bilo 2000. V sezoni 2024/2025 se uvaja še rokomet v vrtcih, v Ljubljani bodo sodelovali 4 

vrtci. Vsi klubi bodo s strani RZS prejeli 4 žoge in 10 maskirnih majic. Želeli pa bi vse festivale 

tudi snemat in nato posnetke uporabljat za promocijo v prihodnjih sezonah. 

 

 

 

Predsednica Strokovnega odbora 

         Dr. Marta Bon 

 

Zapisala: Sonja Čotar 

       

Ljubljana, 06.09.2024 

 


